



Protokoll från Region Norra Norrlands styrelsemöte 2024-02-25 via teams.

Närvarande: Moa Martinsson, Lina Malm, Karl-Erik Lindbäck, Pernilla Siriviö, Jan Häggroth, David Palopää, Karolina Sundqvist, Marika Lindberg, Andreas Lindmark, Johan Brömster, Sara Lindström

1. Mötets öppnandes

Moa Martinsson förklarade mötet öppnat.

2. Val av mötets sekreterare

Beslöts: att välja Lina Malm.

3. Information från föregående möte

Moa går igenom föregående mötesprotokoll

4. Information regionsordförandemöte

Moa lyfter punkter från regionsordförandemöte
Höstkonferens v.42 18-20/10 – rikstäckande i år, ort ej fastställd.

Påminnelse om redovisning för att erhålla regionsstöd.

Svea skogs kamp – För ungdomar upp till 15år. Inte ett stängt läger, vem som helst får delta. Datum och ort i norr ej fastställt.

IndTa ersätts av nytt anmälningssystem. Troligtvis ej förens till vinterns tävlingar.

Bemanning av gemensam vallning i Sveg bör utvärderas.

Falun förbereder för 22 låg och luft.

Ordet regionalt bör användas sparsamt för att locka fler tävlingsdeltagare (undvik "regiontävling").

5. Utvärdering riksfinalen Sveg

Jan meddelar positiv feedback från riksfinalen i Sveg som fortsatt arrangerar bra tävlingar med enkelt boende och mat.

Få tjejer i yngsta klassen vilket leder till att det är svårt att få ihop ett lag. Förslag till förbättring är att köra heat 2 som en singel mix för att lättare få ihop lag.

Piteå var nöjda. En synpunkt som kom upp var att det var svårt för den äldre gruppen att kolla på den yngre gruppen, och tvärtom, pga. att maten var placerad på ett annat ställe som inte var i anslutning till tävlingen.

K-E uppmanar om att fundera över riksfinalerna nästa år då Jan och Magnus inte är med. Ledare med aktiva barn kan se över den frågan.



6. Norr Cup 2023–2024

Deltävlingar i Piteå och Älvsbyn har genomförts.

Det är osäkert om tävlingen i Luleå kan genomföras på planerat datum (24/3) då stadion är bokad för draghunds-SM. Om snö finns tillgängligt kan den tävlingen möjligtvis flyttas till april.

Det tas upp förslag om att genomföra tävlingen på kvällstid på planerat datum. Jan kollar möjligheten att boka stadion under kvällstid. Om tävling inte går att genomföra under kvällstid på utsatt datum ses det över annat upplägg.

Tas upp förslag på lokala kvällstävlingar på en vardag, uppdelat från olika orter för att lättare kunna genomföra. Alternativt genomföra tävlingarna nära inpå ett lov.

Tas även upp förslag på att titta på ett eget koncept för Norr Cupen som skulle kunna funka för respektive klubb då det kan vara svårt för alla klubbar att gemensamt kunna delta en vardagkväll. Flera alternativ diskuteras, möjligtvis kunna hitta ett koncept med Norr Cup hemifrån i respektive förening med till exempel bara en skyttedel. Om tävlingen i Luleå inte kan genomföras bör det tittas på ett annat upplägg, skicka förslag till Moa så sammanställer hon förslagen.

K-E uppmanar om att under utsatta träningstider byta träning mot tävling ibland för att ungdomarna ska få tävla.

7. Aktiviteter innan sommaren

Moa uppmanar om att klubbarna ska fundera på aktiviteter innan sommaren. Förra årets läger i Piteå var uppskattat. Vill vi ha en aktivitet innan sommaren så måste vi hjälpa till att planera, förbereda och genomföra.

8. Övriga frågor

RFSISU Norrbotten årsstämma i Luleå 27/4

RFSISU Västerbotten har ett årsmöte i Umeå 25/4

Behöver representanter till dessa möten, på plats eller digitalt. Andreas och Sara kan vara med i Umeå.

Pernilla tar upp funderingar kring eventvagnen. Det borde finnas en milersättning för att dra runt på vagnen eftersom den nu används för privata kostnader vilket kan leda till att vagnen inte används eftersom det är långa avstånd för att hämta den. Sara kollar upp ersättning för att transportera vagnen.



9. Nästa möte

Besluts: att ha nästa möte 2024-03-18 kl.21:00-22:00.

10. Mötets avslutande

Moa förklarade mötet avslutat.

Ordförande

Moa Martinsson

Sekreterare

Lina Malm

Justerare

Karl-Erik Lindbäck

Lina Malm

Karl-Erik Lindbäck